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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 29.12.2011 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dna. FĂRCAŞ BIANCA care a fost aleasă 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.260/2011 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Dan Nicolae Robert, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau 
şi HepuŃ Teodor. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul domnului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 30.11.2011 şi 19.12.2011.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
  „InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 
30.11.2011 şi 19.12.2011. 

Procesele verbale ale şedinŃelor  anterioare, din data de 30.11.2011 şi 19.12.2011, 
care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi 
de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate de către cei 17 consilieri prezenŃi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Am vrut doar să fac o menŃiune, aŃi primit doar 14 puncte de pe ordinea de zi, va 

trebui să aprobăm şi execuŃia bugetară, informaŃiile de la trezorerie doar azi au venit, colegii mei 
lucrează încă. După punctul 14 de pe ordinea de zi o să putem lua o pauză pentru a putea studia 
materialele. Vă mulŃumesc.” 
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Se supune la vot ordinea de zi, care se adoptă cu unanimitatea de voturi a celor 17 
consilieri prezenŃi. 

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.265/2011 se aprob ă cu în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuŃiei lunare de întreŃinere 
datorate de beneficiarii şi/sau de susŃinătorii legali ai acestora pentru serviciile  furnizate de Unitatea 
de AsistenŃă Medico-Socială Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.266/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.267/2011 se aprob ă în unanimitate  
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.225/2011 privind aprobarea efectuării demersurilor pentru înregistrarea 
în Cartea Funciară a unor terenuri  în suprafaŃă de 16.625 mp, nr. topo 1072/5/2, respectiv 8970 
mp, nr.topo 1097,1098,1099, situate în str. Rotarilor, nr.70, aflate în domeniul public al municipiului 
Hunedoara. 

A sosit în sal ă dl. Farca ş Ladislau, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 
este de 18 în momentul de fa Ńă. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
                     „ Cele două proiecte de la punctul 4 şi 5, sunt pe ordinea de zi datorită faptului că am 
primit o adresă de la Prefectură, nr. topo nu au fost trimise cu hotărârile pe care le-am trimis şi ne-
au rugat să revocăm, …. Am revocat-o şi am repus-o cu nr. topo şi cu CF- urile, pentru că nu 
aveam CF- urile scoase…..” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.268/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.226/2011 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea 
în  Cartea Funciară a  unor terenuri situate în intravilanul municipiului Hunedoara  necesare 
construirii a  6 biserici,  din proprietatea  Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului 
Hunedoara. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.269/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unor imobile 
proprietate publică a municipiului Hunedoara aflate în administrarea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara situate în str. Rotarilor nr.70 din municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 

 
A sosit în sal ă dl. Hepu Ń Teodor, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 

este de 19 în momentul de fa Ńă. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.270/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor.    
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.271/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr. 27/2011 privind aprobarea structurii organizatorice - 
organigrama, a numărului de personal şi a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al 
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Primarului municipiului Hunedoara şi a Serviciilor Publice subordonate Consiliului local al 
municipiului Hunedoara, precum si Regulamentului de Organizare şi FuncŃionare al DirecŃiei Politia 
Locală.           
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.272/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe  sociale situate în 
municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4se aprobă în unanimitate 

                     Hotărârea nr.273/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate 
în municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.274/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor locuinŃe din fondul 
locativ de stat către actualii chiriaşi. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.275/2011 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 40 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuşi, 
bl. X2, cam.5, parter, în favoarea Ligii Pensionarilor a judeŃului Hunedoara- Filiala municipiului 
Hunedoara.  

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„ Vroiam să întreb de Liga Pensionarilor, au şi în clădirea aceea de pe Corvin un 

sediu.” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

„Dacă au, e ilegal, acea clădire nu are autorizaŃie de funcŃionare, dacă proprietarul 
alege să facă o ilegalitate lăsându-i să funcŃioneze în clădirea lui…toate lucrurile acestea până la 
urmă o să iasă la iveală şi o să-i demonstrăm că chiar dacă e el în Parlamentul României, nu are 
voie să…presupun că ştiŃi despre cine…” 

 
Dna Aldea Ana Maria:  

 „De aceea vă şi întreb, că nu ştiam despre ce Ligă este vorba…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „…nu ştiŃi a cui e clădirea?.... întrebaŃi-i pe colegii din faŃa dvs..” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  

 „…. nu ştim a cui e Liga.” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „.. eu vorbeam de clădire dl. notar, iar dvs. cunoaşteŃi legea, că într-o clădire care nu 
are autorizaŃie de funcŃionare nu are voie să se desfăşoare nici o activitate…” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„ …de tip comercial.” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „…serios? de tip comercial….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ActivităŃile sunt cu titlu gratuit… sunt în folosul comunităŃii..” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „Dl. consilier, sunteŃi convins că ceea ce spuneŃi este adevărat?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „ eu v-am sugerat…să vedem ce spune legea, nu-mi permit să vă contrazic pe dvs. 

care sunteŃi la curent cu toate lucrurile acestea…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „ Eu vreau să vă întreb pe dvs. dacă este normal ca o clădire care nu are autorizaŃie 
de funcŃionare şi nici racordare la utilităŃi, doar organizare de şantier, dacă e normal ca în acea 
clădire să se desfăşoare activitate?” 

 
Dna Aldea Ana Maria:  

 „.. în centru oraşului…E o chestie anormală…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „ păi întrebaŃi-l pe colegul dvs. dl. notar…” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu am înŃeles ce discutăm aici dna preşedintă, am deviat discuŃia în altă direcŃie…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
 Dna Fărcaş Bianca:  
 „ Se aşteptă un răspuns vis-a-vis de Liga Pensionarilor.” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„…de Liga Pensionarilor, nu de activitatea unei clădiri sau de activitatea unui 

parlamentar, dar dl. primar are o problemă, tot timpul are o Ńintă.” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu nu am nici o problemă…” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„AveŃi o problemă, dar pentru puŃin timp.” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles. Adică o să intre dl. deputat în legalitate.” 
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Dl. Farca ş Ladislau:  
„Probabil că da…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„Atunci ar fi foarte indicat, şi atunci problema mea se va rezolva, mă gândesc, dacă la 

problema asta vă refereaŃi, s-au m-aŃi ameninŃat şi nu am înŃeles ameninŃarea dvs.?” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„Cu ce să vă ameninŃ?” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles că pentru puŃin timp, aia ce înseamnă, dl. consilier?” 
 

Dna Fărcaş Bianca:  
„ Dl. consilier vă rog frumos să nu faceŃi afirmaŃii…..” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…mai sunt numai două zile din anul acesta, dl. primar, asta nu aŃi înŃeles, şi la 

anu….” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „… dl. consilier vă rog frumos să spuneŃi dacă m-aŃi ameninŃat?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu.” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „Am înŃeles, vă mulŃumesc. Asta vroiam să ştiu, dacă m-aŃi ameninŃat, cu ce m-aŃi 
ameninŃat.” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„Am pus punct aici discuŃiilor, trecem la vot.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „…dvs. v-aŃi simŃi ameninŃat dacă ar spune cineva pentru puŃin timp? Adică ce o să 
păŃesc?” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu am spus că o să păŃiŃi ceva.” 
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Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„Atunci explicaŃi-mi ce înseamnă ce mi-aŃi transmis, dl. consilier, vă rog frumos.” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„ …va rezolva problema cu acea clădire, chiar dacă dvs. nu aveŃi bună voinŃă…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„… eu nu am nici o problemă cu acea clădire dl. consilier…” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„…. AŃi avut tot timpul…măcar acum la sfârşitul anului să recunoaşteŃi…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„…niciodată nu am avut, dl. despre care vorbiŃi ar trebui să….a făcut o construcŃie, a 

depăşit suprafaŃa, în opinia mea e ilegală, şi azi funcŃionează…” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu aŃi acŃionat cu aceeaşi măsură pentru toată lumea…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„Adică, vreŃi să spuneŃi şi colegul dvs. consilier a avut o clădire la fel, şi…” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„…au avut şi alŃii…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„…am înŃeles, credeam că faceŃi referire la dl. Baloşin…toate au fost făcute pe 

vremea colegului dvs. de partid Nicolae Şchiau, dacă nu vă supăraŃi….” 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„…fostul nostru coleg…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„…în celălalt partid care e aliniat cu dvs.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„ Este vorba despre liga Pensionarilor constituită la nivelul judeŃului Hunedoara, filiala 

Hunedoara, atât rezultă din actele prezentate, nu avem altceva. Ei au cerut acum, alŃii o să ceară 
peste o lună…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Cine este preşedintele acestei filiale? Cine solicită?” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „Deva are o filială în Hunedoara, Liga Pensionarilor…” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Deci nu este aceeaşi persoană care ocupă sediul….” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  

 „Nu, dar luna viitoare o să avem şi pentru ei o cerere şi o să le dăm o cameră, pentru 
că dacă s-au constituit legal…deci Liga Pensionarilor care funcŃionează în acea clădire ilegală, a 
depus o cerere şi o să le dăm….dacă dvs. aprobaŃi, şi lor o cameră în acea clădire… cei din 
clădirea aceea sunt satelit… dacă le-a scăzut procentajul, au luat pensionari, cumva trebuie să se 
compenseze…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…preşedintele: Nicolae DănuŃ Marin, vicepreşedinte Siklodi Nazar Valentina…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…da, este vorba de cu totul altcineva decât cei din clădire…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                     Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.276/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
spaŃiu în suprafaŃă de 67,0 mp din incinta Căminului Cultural Pestişul Mare, sat aparŃinător 
Municipiului Hunedoara, aflat în domeniul public al municipiului.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„ Vreau să întreb dacă s-a renovat Căminul respectiv?” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu s-a renovat. O altă societate din Pestiş a avut această cameră, a renunŃat la 

concesiune, am înŃeles că un alt cetăŃean din Pestiş a depus cerere…în partea aceea e mai 
renovată, dânşii funcŃionează…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

                     „FuncŃionează înainte de 1989 acest magazin…” 
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Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
 „…deci acest magazin l-a avut mai mulŃi cetăŃeni dea lungul anilor…” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru închirierea prin licitaŃie publică a spaŃiului în 
suprafaŃă de 67,0 mp din incinta Căminului Cultural Pestişul Mare, sat aparŃinător Municipiului 
Hunedoara, aflat în domeniul public al municipiului, având destinaŃia de comerŃ cu amănuntul de 
produse alimentare şi nealimentare şi magazine, a constatat următoarele: 

 
     -  Hada Ovidiu Marius – primar  - preşedinte 19 voturi “pentru”;                    
     - Popa Aurelia- Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru 19 voturi 

“pentru”; 
     - Haranguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,   

concesiuni, închirieri, disciplină contractuală – membru 19 voturi “pentru”; 
     -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 19 voturi “pentru”; 
     - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 

închirieri, disciplină contractuală - membru 19 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei 
publice pentru închirierea spaŃiului menŃionat mai sus, este următoarea: 
 
          -  Hada Ovidiu Marius – primar  - preşedinte;                     
          - Popa Aurelia- Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate – membru; 

               - Haranguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,   
concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru 

           -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
           - Poenar Adina – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 

concesiuni,  închirieri, disciplină contractuală - membru  
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea spaŃiului menŃionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
 -   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”; 
 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă 

19 voturi “pentru”; 
 -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios – 

membru rezervă 19 voturi “pentru”; 
 
În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaŃiei publice pentru închirierea spaŃiului menŃionat mai sus, sunt următorii: 
 

 -   Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 
 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă 
 -  Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios – 

membru rezervă; 
 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.277/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului planului anual de achiziții 
publice pentru anul 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Câteva întrebări am şi eu legate de Planul anual de achiziŃii pe 2012. La poziŃia 35 

este propusă o investiŃie de 95.000 de euro la Grădina Zoologică, ştiu că s-a desfăşurat un program 
pe fonduri europene, s-au ceva de genul acesta, nu a cuprins toate lucrările care erau necesare 
pentru Grădina Zoologică? La poziŃia 44, investiŃii de 70.000 de euro pentru o microhidrocentrală, 
pe conducta de aducŃiune, unde ştiu că avem un parteneriat cu o firmă privată care are acelaşi scop 
să construiască ei o microhidrocentrală, mă gândesc că nu le facem noi şi microhidrocentrală, sau 
avem în plan să montăm noi o astfel de microhidrocentrală? Şi la punctul 103-104 este legat de Eco 
Sid, văd nişte investiŃii 6 milioane şi 4 milioane şi ceva de euro, dacă se iau aici atrageri de fonduri 
pentru lucrările respective sau… de unde sunt aceşti bani.” 

 
Dna Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„Este vorba de utilităŃi care sunt puncte neeligibile ale proiectului şi care ne revin 

nouă, înŃelegeŃi? ContribuŃia noastră la Grădina Zoologică sunt utilităŃile din partea noastră ca şi 
cheltuieli neeligibile.” 
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Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„În aceste proiecte sunt cheltuieli neeligibile care nu intră în proiect…” 
 
Dna Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„La microhidrocentrală, nu ştiu ce să vă zic, planul anual de achiziŃii îl fac în baza 

referatelor care vin de la direcŃiile de specialitate şi îl cuprind în planul anual de achiziŃii, dacă ar fi 
direcŃia tehnică, sau cineva ca să ne spună….. deci eu sunt obligată să-l cuprind…” 

 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„.. numai un pic să vină dl. Nimu…" 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„… eu aştept un răspuns în scris de la dvs….” 

 
Dna Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„La 103 şi 104 la lucrări de reabilitare sit industrial, vreau să vă anunŃ că în luna 

ianuarie vom semna contractul de finanŃare pentru acest sit industrial şi sunt lucrările toate care 
sunt cuprinse în cadru proiectului şi care sunt finanŃate din fonduri europene şi…” 

 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„… e vorba de cele 20 de hectare pe care se face prima ecologizare…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„.. la 104 mai sunt încă 4 milioane de euro…” 
 
Dna Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„ … da este faza A şi faza B, dacă vedeŃi este pregătirea pentru…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„… una e pregătire, şi una se face un centru…” 
 
Dna Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„… ca un fel de incubator de afaceri, deci fiecare vine şi îşi închiriază şi îşi face 

afacerea…” 
 
Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
„…. Un centru de afaceri…” 
 
Dna Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„… exact aşa este…. „ 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Vroiam să ştiu dacă sunt din fonduri europene…” 
 
Dna Călina Silvia şef B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„Da, sunt din fonduri europene.” 
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Dl.primar Ovidiu Marius Hada:  
"O să primiŃi un răspuns în scris, pentru poziŃia 44, dl. Nimu este în concediu. 

MenŃionez că acest proiect va fi reanalizat după aprobarea bugetului. Planul de achiziŃii s-a făcut 
conform nevoilor pe care toate departamentele le au. După aprobarea bugetului, o să vedem şi care 
o să fie bugetul, unele dintre ele o să cadă pur şi simplu din lipsa de fonduri, dar cam asta ar fi 
nevoile municipiului Hunedoara dacă am avea banii pe care ne-am bazat acum.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.278/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pentru trimestrul 
IV 2011 a bugetului local al municipiului Hunedoara.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.279/2011 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi – Diverse 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Până în 31 ianuarie este vacanŃă parlamentară, revin cu aceeaşi dorinŃă, cei doi 

parlamentari să fie invitaŃi la şedinŃă, dacă trebuie chiar în scris. Ar trebui ca dânşii să se auto-invite, 
aşa ar fi normal, aşa văd eu lucrurile.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… să vină pe rând, s-au amândoi o dată?....” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„…amândoi o dată, poate vin şi îi întrebăm ceva, îi rugăm ceva, le cerem un ajutor…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dl. secretar vă rog frumos să faceŃi o adresă să-i invităm, nu este nici o problemă. Le 

facem invitaŃii pentru luna ianuarie, dl. consilier?” 
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Dl. Hepu Ń Teodor:  
„…pentru când este şedinŃa în luna ianuarie, sunt în vacanŃă parlamentară.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles, deci nu ar avea voie să aibă să aibă vre-o scuză…” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„…în mod normal ar trebui să participe toŃi, şi de la Consiliu JudeŃean…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dar vă daŃi seama, că dacă unul dintre ei ar veni aici şi l-ar întreba colega noastră, 

sau dvs. l-aŃi întreba de acea clădire şi…. Nu ar veni…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Farca ş Ladislau:  
„…să-mi arătaŃi şi mie Hotărârea prin care s-a aprobat să funcŃioneze acel centru 

recreativ…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dl. consilier, aceea este proprietatea municipiului Hunedoara…” 
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
„…nu dispuneŃi dvs., noi dispunem ce să facem…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…propuneŃi desfinŃarea lui şi închirierea la dl. Arion să vândă ceva,… sau dvs. vă 

faceŃi încă un cabinet notarial, ce ziceŃi?” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…eu zic să încheiaŃi polemica aceasta şi să veniŃi cu nişte chestii mai pertinente, sau 

schimbaŃi subiectul, până la urmă e ultima şedinŃă din anul acesta, deci…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…dacă dânsul doreşte să nu avem acel centru, dânsul are dreptul să facă o 

propunere şi i-îl închiriem, eu chiar sunt de acord, dl. consilier dacă doriŃi să-l închiriaŃi dvs….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„…se interpretează că unii au început campania, şi nu e bine…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„…vă referiŃi la dvs.?... o să le trimitem o invitaŃie….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
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Dna. Fărcaş Bianca:  
„Întrucât am epuizat toate punctele de pe ordinea de zi, şi suntem în ultima şedinŃă a 

noastră din acest an, permiteŃi-mi să urez tuturor un an nou fericit, sănătate şi tot ce vă doriŃi.  
 Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 

 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 29.12.2011 

 
 

La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii 
organizatorice – organigrama si a statului de funcŃii pentru aparatul de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.265/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuŃiei lunare 
de întreŃinere datorate de beneficiarii şi/sau de susŃinătorii legali ai acestora pentru serviciile 
furnizate de Unitatea de AsistenŃă Medico-Socială Hunedoara. 

Hotărârea nr.266/2011 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.267/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
                    La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.225/2011 privind aprobarea efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în Cartea Funciară a unor terenuri  în suprafaŃă de 16.625 mp, nr. topo 1072/5/2, 
respectiv 8970 mp, nr.topo 1097,1098,1099, situate în str. Rotarilor, nr.70, aflate în domeniul public 
al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.268/2011 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.226/2011 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  unor terenuri situate în intravilanul municipiului Hunedoara  
necesare construirii a  6 biserici,  din proprietatea  Statului Român în proprietatea  publică  a 
municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.269/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unor 
imobile proprietate publică a municipiului Hunedoara aflate în administrarea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara situate în str. Rotarilor nr.70 din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.270/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 

terenuri, aflate în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.271/2011 se aprob ă în unanimitate. 



18 
 

 
La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 27/2011 privind aprobarea structurii 
organizatorice - organigrama, a numărului de personal şi a statului de funcŃii pentru aparatul de 
specialitate al Primarului municipiului Hunedoara şi a Serviciilor Publice subordonate Consiliului 
local al municipiului Hunedoara, precum si Regulamentului de Organizare şi FuncŃionare al DirecŃiei 
Politia Locală.           

Hotărârea nr.272/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi - . Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe  
sociale situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.273/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe 
convenabile situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.274/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor 

locuinŃe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi. 
Hotărârea nr.275/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă 

gratuită, pe termen limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 40 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. 
Constantin Brâncuşi, bl. X2, cam.5, parter, în favoarea Ligii Pensionarilor a judeŃului Hunedoara- 
Filiala municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.276/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 
licitaŃie publică a unui spaŃiu în suprafaŃă de 67,0 mp din incinta Căminului Cultural Pestişul Mare, 
sat aparŃinător Municipiului Hunedoara, aflat în domeniul public al municipiului.  

Hotărârea nr.277/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

planului anual de achiziții publice pentru anul 2012. 
Hotărârea nr.278/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare 

pentru trimestrul IV 2011 a bugetului local al municipiului Hunedoara.   
Hotărârea nr.279/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


